
 Zápisnica č. 6 školský rok 2023/2024 

 Zo zasadnu�a Rady rodičov školy pri ZŠ Belehradská 21, Košice 

 Konanej  dňa  13.03.2024  od  17:00  hod.  v  priestoroch  Školskej  kuchynky,  pavilón  F,  ZŠ  Belehradská  21, 
 04013 Košice. 
 Prítomní:  Alexandra  Čavarová,  Marek  Fedoročko,  Daniela  Geletková,  Zla�ca  Miňová,  Anna  Petrašková, 
 Slavomír  Čuchta,  Peter  Vrábel,  Agáta  Bergou,  Lenka  Kiselová,  Peter  Takáč,  Zuzana  Ko�anová,  Marián 
 Feňovčík,  Erika  Halásová,  Zuzana  Novysedláková,  Mária  Šimaľová,  Štefánia  Pčolová,  Adriána  Šudíková, 
 Mgr. Mária Horváthová hosť - riaditeľka školy. 

 Program: 
 1.  Otvorenie a návrh programu 
 2.  Aktuálny stav financií RRŠ 
 3.  Aktuálny stav na škole 
 4.  Plánované projekty na šk. rok 2023/2024 
 5.  Diskusia 
 6.  Uznesenia 
 7.  Záver 

 K bodu  1.  Zasadnu�e  Rady  rodičov  školy  (RRŠ)  otvorila  p.  Alexandra  Čavarová,  privítala  členov  RRŠ  na 
 zasadnu� RRŠ. 

 K  bodu  2.  p.  Alexandra  Čavarová  informovala  o  stave  financií  RRŠ  k  29.02.2024.  Stav  účtov  v  banke 
 bol  14  325,24  €.  V  hotovos�  v  pokladni  RRŠ  bolo  1  006,67  €.  Vyzbierané  na  ZRPŠ  za  školský  rok 
 2023/2024  bolo  spolu  11  960  €,  a  to  za  599  žiakov  v  plnej  výške,  z  toho  viac  ako  12  v  hotovos�,  od  2 
 žiakov prišla polovica poplatku ZRPŠ. 

 K bodu 3.  p. riaditeľka školy Mgr. Mária Horváthová informovala o: 
 ●  konaní DOD v škole - 19.03.2024. 
 ●  následnom  zápise  de�  do  1.  ročníka,  ktoré  sa  kryje  s  2.  kolom  prezidentských  volieb,  škola  musí 

 zabezpečiť  plynulý  priebeh  oboch  dôležitých  udalos�  oddelene.  P.  riaditeľka  informovala  o  cieli 
 otvoriť  4  prvácke  triedy  s  max  kapacitou  25  žiakov/v  triede.  P.  učiteľky  už  chodia  do  MŠ  na 
 otvorené  hodiny.  P.  riaditeľka  dúfa,  že  aj  tento  rok  jej  zriaďovateľ  ponechá  de�  aj  z  iného  obvodu, 
 ak sa rozhodli pre našu školu. 

 ●  pozi�vnom  postoji  školy  k  akcii  Chemická  show,  �ež  konštatovala,  že  vystúpenie  zaujalo  skôr 
 mladších žiakov ako žiakov 8. a 9. ročníka. 

 ●  akcii  s  názvom  Venček,  ktorá  sa  nakoniec  konala  15.02.  v  jedálni  na  SOŠ  Železničná.  Akcia  bola 
 veľmi  pekná.  De�  tancovali  rodičovský  tanec,  učiteľský  tanec,  mali  dámsku  a  pánsku  volenku, 
 čokoládový  tanec,  volili  si  kráľa/kráľovnú  tanečného  parketu.  Chlapci  tancovali  s  2-3  partnerkami. 
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 Rodičia  takisto  túto  akciu  pochválili.  De�  prejavili  záujem  prihlásiť  sa  opätovne  aj  ďalší  rok  a 
 zdokonaľovať  sa  v  spoločenskom  tanci.  boli  by  vytvorené  dve  tanečné  skupiny  (začiatočníci  a 
 pokročilí). 

 ●  hrdos�  učiteľov  v  súvislos�  so  správaním  sa  žiakov  mimo  školy  (lyžiarsky  výcvik,  návšteva 
 národnej banky a súdu), máme disciplinovaných žiakov. 

 ●  valen�nskom plese, na ktorom sa de� bavili a o ich žiados� mať nejakú diskotéku každý mesiac. 
 ●  projekte  Foodbox,  ktorý  má  úspech  a  splnil  svoj  účel,  doteraz  ostalo  vo  Foodboxe  iba  niekoľko 

 kusov  potravín,  preto  sa  neopla�lo  odnášať  to  preč,  zvyšné  potraviny  vezmú  vychovávateľky  do 
 ŠKD, kde sa zjedia. 

 ●  zbere  šatstva,  prebehli  už  dve  odnášky  oblečenia.  Spolupráca  s  charitou  bude  prebiehať  aj  v 
 budúcnos�.  Najbližší  termín  prinášania  oblečenia,  hračiek  a  iných  hygien.  potrieb:  do  20.3.2024 
 (viac v správach cez Edupage). 

 ●  konaní  školskej  akadémie  vo  ŠT  30.05.2024  o  16:30,  v  priestoroch  na  Jedlíkovej.  P.  riaditeľka 
 konštatovala,  že  minulý  rok  RRŠ  pomohla  sponzorovať  dopravu  -  presun  420  účinkujúcich. 
 Rodičia  RRŠ  pomôžu  s  organizáciou  najmä  pri  usádzaní  v  sále,  potreba  4  rodičov.  Zraz  by  mali 
 okolo 15-tej, kvôli usmerneniu a pokynom. 

 ●  o  potrebe  právnej  pomoci  v  oblas�  šikany  a  kyberšikany,  o  ktorú  sama  škola  žiadať  nemôže.  RRŠ 
 objednala pre školu službu, viac v bode 5. 
 P.  riaditeľka  ďalej  spomenula,  že  rodičia  s  pojmom  šikana  necitlivo  narábajú  už  pri  bežných 
 konfliktoch  medzi  žiakmi.  A  v  ostatnom  čase  bola  rodičom  nahlásená  šikana  medzi  žiačkami  v 
 škole,  čo  sa  v  konečnom  dôsledku  nepreukázalo.  Na  sociálnych  sieťach  sa  začala  písať  nepravda  o 
 nečinnos�  školy  a  o  tom,  že  chce  tento  problém  ututlať,  čo  škole  ničí  povesť,  správa  bola  síce 
 následne  vymazaná,  ale  s�hla  už  napáchať  škody.  Pre  školu  to  bola  nepríjemná  situácia, 
 dehonestujúca  a  demo�vujúca.  3  zamestnanci  požiadali  o  osobnú  ochranu,  lebo  boli  rodičmi 
 verbálne  atakovaní.  Špeciálna  pedagogička  a  školská  psychologička  boli  veľkou  podporou  vedeniu 
 školy,  avšak  boli  kvoli  tomu  tlaku  aj  PN.  Rodič  prekročil  hranicu.  Došlo  ku  analýze  a  vyhodnoteniu 
 situácie 3. stranou, šikana nebola preukázaná. 

 ●  potrebe  zaviesť  od  septembra  zapisovanie  D.Ú.  žiakmi  do  zošitov,  zrkadielok,  aby  boli  viac  ak�vny 
 a nespoliehali sa na EduPage alebo na rodiča. 

 K bodu  4.  p.  Alexandra  Čavarová  a  p.  Marek  Fedoročko  informovali  RRŠ  o  plánovaných  a  realizovaných 
 projektoch na šk. rok 2023/2024: 

 ●  p.  Čavarová  a  p.  Fedoročko  konštatovali,  že  v  priebehu  budúceho  týždňa  pôjde  ďalšie  info  o 
 možnos� poukázať 2% z daní pre RRŠ spolu s plagátom a bulle�nom. 

 ●  P.  Fedoročko  informoval  RRŠ,  že  MČ  má  aj  naďalej  v  rozpočte  vyhradené  peniaze  na  dotácie,  z 
 toho  vyplýva,  ža  pokračujeme  v  plánovaní  akcií  na  2.polrok  šk.  roku  tak  ako  boli  odsúhlasené  v 
 rozpočte RRŠ. 

 ●  P.  Fedoročko  RRŠ  informoval,  že  nový  stroj  na  posilňovanie  hrudníka  bude  osadený  začiatkom 
 apríla 2024. 

 ●  p.  Fedoročko  informoval  RRŠ  o  akcii  Chemická  show,  ktorá  mala  veľký  úspech  najmä  u  mladších 
 žiakov.  Pán,  ktorý  celú  show  viedol  bol  dobre  pripravený,  mladšie  de�  to  vnímali  skôr  ako  kúzla, 
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 podarilo  sa  nám  vyjednať  zľavu  a  ušetriť  približne  250  €.  RRŠ  má  v  pláne  osloviť  tohto  pána  aj  v 
 budúcom  školskom  roku  a  usporiadať  toto  vystúpenie  pre  4.-7.ročník.  Toto  vystúpenie  už  nie  je 
 podporované dotáciou od štátu a tak sa cena pohybuje okolo 3,50 €/za žiaka. 

 ●  P.  Fedoročko  a  p.  Čavarová  informovali,  že  RRŠ  má  v  pláne  podať  žiadosť  o  grant  na  KSK  - 
 doplnenie  FIT  parku  o  workout  zostavu  (p.  Fedoročko),  žiadosť  o  zapojenie  sa  do  akcie  Naše 
 Mesto,  v  rámci  dobrovoľníctva  -  Nadácia  Pon�s  (p.  Čavarová).  Zároveň  by  sme  potrebovali  získať 
 grant  od  KSK  na  kultúrno-športové  poduja�e  počas  leta,  avšak  ako  OZ  môžeme  podať  iba  1 
 žiadosť  o  grant,  potrebovali  by  sme  pomoc  inej  organizácie  pôsobiacej  na  sídlisku,  aby  sme  vedeli 
 získať peniaze na koncert, remeselné dielničky či letné kino - cca 4 filmy a pod.. 

 ●  p.  Fedoročko  informoval  RRŠ  o  získavaní  financií  na  podporu  akcie  GALAKONCERT  (Talenty  pre 
 Ťahanovce),  ktorý  by  sa  mal  konať  28.06.2024  od  16-16:30,  v  rozsahu  približne  2  hod..  Ide  o 
 koncert  pre  kamarátov  a  susedov  na  sídlisku.  Máme  rezervované  pódium,  sedenie,  zvukára, 
 hosťom  bude  Katka  Koščová  (cca  30  min.  vystúpenie).  Okolo  9.4.  prebehne  ďalšie  stretnu�e  s 
 učiteľmi  a  zástupcami  škôl,  pripravia  zoznam  potenciálnych  účinkujúcich  aj  s  ich  číslami  na 
 vystúpenie.  Organizačný  �m  následne  pripraví  dramaturgiu  poduja�a  a  spus�  sa  aj  mediálna 
 kampaň  o  tomto  poduja�  pre  širokú  verejnosť.  Okrem  spevu,  tanca  a  hry  na  hudobný  nástroj  je  v 
 pláne  urobiť  aj  výstavu  výtvarných  diel  -  akúsi  galériu.  Cieľom  je  vytvoriť  200  -  250  miest  na 
 sedenie,  pódium  by  bolo  pod  košom  pri  ZŠ.  ZUŠ-ky  by  mali  príležitosť  sebaprezentovania  sa. 
 Plánovaný  rozpočet  je  okolo  4  000  -  4  500  €,  bude  zabezpečené  aj  občerstvenie  pre  účinkujúcich. 
 Medzi jednotlivými vystúpeniami budú pripravené medailónky o účinkujúcich. 

 ●  Podáme  žiadosť  o  grant  od  Nadácie  SLSP  na  znovuvytvorenie  dažďovej  záhrady,  zámer  a  žiadosť 
 vypracuje a projekt bude koordinovať p. Vrábel. 

 ●  poduja�e  Deň  zdravia  a  športu  prispôsobíme  termínu,  ktorý  určia  zdravotné  poisťovne  (prezis� 
 p.  Fedoročko)  Doplnená  informácia:  23.5.2024  (štvrtok)  je  vhodný  termín,  ktorý  vyhovuje  aj 
 zdravotným  poisťovniam.  Rodičia  boli  vyzvaní,  aby  pomohli  s  organizovaním  poduja�a,  pretože  p. 
 Geletková  už  má  na  staros�  športovú  olympiádu.  P.  Pčolová  a  p.  Fedoročko  prisľúbili  pomoc  s 
 organizáciou. Tento rok by sa chcelo odprezentovať aj CVČ. 

 ●  poduja�e  Športová  olympiáda  bolo  po  dohode  s  vedením  školy  naplánované  na  piatok 
 31.05.2024,  p.  Geletková  prepočíta  potrebu  medailí  a  urobí  objednávku,  je  potrebné  pomaly 
 zabezpečiť  pitný  režim,  sladkos�  pre  de�,  dohodnúť  zdravotný  dozor  -  prípadne  ukážku  1. 
 pomoci.  P.  Fedoročko  požiadal  rodičov,  aby  si  na  tento  deň  vybavili  voľno.  P.  Vrábel  ponúkol 
 pomoc  s  kontaktovaním  zvukového  technika  (rádio  študent)  kvôli  kvalite  ozvučenia.  Ak  by  rodičia 
 mali  možnosť,  zišli  by  sa  vysielačky  pre  lepšiu  organizáciu  športových  disciplín  (hlavne  behov  a 
 šprintov). 

 K  bodu  5.  Diskutovali  sme  o  prioritách  práce  RRŠ.  P.  Čavarová  informovala  členov  RRŠ  o  žiados�  vedenia 
 školy  o  pomoc  pri  objednaní  služby  od  spol.  osobnyudaj.sk  a  aktuálne  prebiehajúcom  podpisovaní 
 zmluvy,  ktorou  pre  ZŠ  objednávame  odborné  poradenstvo  a  prednášku,  vrátane  materiálov  v  oblas� 
 šikany  a  kyberšikany  za  78  €  s  DPH  /mesačne.  Výpoveď  sa  dá  podať  v  čase  výročnos�  s  výpovednou 
 lehotou  3  mesiace,  z  toho  dôvodu  nás  škola  bude  informovať  o  tom,  či  je  so  službou  spokojná  a  či  splnila 
 predstavy  a  požiadavky.  K  tejto  téme  sme  od  p.  riaditeľky  dostali  informácie,  viac  v  bode  3.  Následne 
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 prebehla  diskusia,  kde  p.  riaditeľka  vyzvala  rodičov,  aby  na  TA  spomenuli  riešenie  takých  konfliktov,  kde 
 rodič  svojou  reakciou  skôr  ublíži  svojmu  dieťaťu,  než  aby  sa  na  konflikty  pozeral  reálne  a  nechal  de�  si 
 situáciu  vysvetliť  a  vyriešiť  medzi  sebou.  P.  Vrábel  požiadal  vedenie  o  list  pre  rodičov  akési  usmernenie  a 
 vysvetlenie  pojmov.  Je  dôležité,  aby  pri  akomkoľvek  konflikte  najprv  prebehla  komunikácia  s  učiteľom. 
 Rodičia  spomenuli,  že  ak  má  rodič  problém  s  priebehom  vyučovania,  stále  má  možnosť  individuálneho 
 študijného  plánu  (domáce  vzdelávanie).  P.  riaditeľka  na  záver  konštatovala,  že  de�  sa  nemenia,  mení  sa 
 doba,  de�  stále  potrebujú  lásku  a  byť  uznávaní.  P.  Fedoročko  spomenul,  že  ostatné  školy  na  sídlisku 
 nevedia,  že  organizujeme  poduja�a  pre  verejnosť  (Letné  kino,  Deň  zdravia  a  športu  a  pod.)  -  potreba 
 zlepšiť  komunikáciu  a  spoluprácu.  K  téme  zapisovania  D.Ú.  do  zošita  a  zrkadielka  �ež  prebehla  diskusia  o 
 tom,  že  niektorí  rodičia  a  žiaci  majú  problém  získania  D.Ú.  a  poznámok  z  vyučovania  počas  PN.  Riešením 
 je  vytvorenie  menších  skupín  žiakov,  ktorí  sa  medzi  sebou  dohodnú,  že  si  budú  navzájom  �eto  úlohy 
 zdieľať,  aby  si  samé  zháňali  úlohy.  De�  niekedy  chatujú  ešte  aj  o  23:30.  Siedmaci,  majú  konverzačné 
 skupiny,  kde  si  materiály  zdieľajú,  je  tam  aj  učiteľ,  ale  nezasahuje.  Piataci  ešte  takto  nekomunikujú,  rodič 
 kontaktuje  iných  rodičov,  žiaľ  nie  vždy  je  úspešný  a  tak  sa  žiak  musí  učiteľovi  ospravedlniť  a  dopísať  si 
 poznámky  v  škole  cez  prestávky.  Odporúčanie  je  osloviť  konkrétnych  2-3  rodičov,  alebo  žiakov  adresne. 
 Zhodno�li  sme,  že  projekty  na  Sadovo  a  Coop  Jednotu  nebudeme  spracovávať.  P.  riaditeľka  pouvažuje,  či 
 by  bolo  ešte  niečo  potrebné  pre  školu,  aby  sme  ako  OZ  požiadali  o  grant  Opora  2024  z  Nadácie  SPP, 
 pretože  škola  už  jeden  projekt  spracovala  (doplnené  info,  ani  škola  ani  naše  OZ  nie  je  oprávneným 
 žiadateľom).  P.  Fedoročko  ešte  pozrie  na  2  granty  od  Nadácie  Tipsport  na  podporu  ekologických  riešení 
 2024 a od Nadácie Pon�s na podporu mentoringu. 

 K bodu  6.  Uznesenia  -  prítomní  členovia  RRŠ  schválili  jednohlasne,  pro�  nebol  nikto,  rovnako  sa  nikto 
 nezdržal hlasovania: 

 -  nasledujúce stretnu�e RRŠ bolo dohodnuté na štvrtok 17.04.2024 o 17:00 v školskej kuchynke na 
 prízemí v pavilóne F. 

 K bodu 7.  p. Čavarová A. sa poďakovala prítomným za  účasť na zasadnu�. 

 Zapísal:  V Košiciach 14.03.2024 
 RNDr. Mária Šimaľová, PhD. 
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